
 
MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor městských organizací a školství 

 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

 

ZÁPIS 

ze 31. jednání Školské komise RM Ústí nad Labem ze dne 15. 11. 2017    
 
 

Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Školská komise je usnášeníschopná 7 hlasy. 

Jednání školské komise bylo zahájeno ve 14:00 a ukončeno v 15:25. 

 

1. Zahájení 

Jednání zahájila Mgr. Marie Čápová 

Ověřovatelem zápisu je PaedDr. Jan Eichler 

 

Program jednání: 
 
1. Cena primátorky 
2. Program pro poskytování dotací z Fondu Rady města Ústí nad Labem v roce 2018  
3. Akční plán 2018 – Mgr. Husák, OSR 

4. Různé 
 

 
 

Schválení programu:  

        

USNESENÍ:  Šk je usnášeníschopná a schvaluje navržený program 31. jednání a 

souhlasí s přítomností pana magistra Husáka (OSR) na jednání. 

 

       HLASOVÁNO: PRO:   7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:   0 

 

 

 

 

 

 

 

 



2. Jednotlivé body dle programu 

 
1. Cena primátorky 

 
USNESENÍ:  Školská komise s návrhem statutu Ceny primátorky souhlasí bez připomínek. 

 

       HLASOVÁNO: PRO:   7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:   0 

 

2. Program pro poskytování dotací z Fondu Rady města Ústí nad Labem v roce 2018 

 

USNESENÍ:  Školská komise s návrhem Programu pro poskytování dotací z Fondu Rady 

města Ústí nad Labem v roce 2018 souhlasí bez připomínek. 

 

       HLASOVÁNO: PRO:   7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:   0 

 

 

3. Akční plán 2018 – Mgr. Husák, OSR 

Akční plán je hlavní nástroj strategického plánování. Slouží k naplňování cílů stanovených ve 

Strategii města Ústí nad Labem. Součástí Akčního plánu jsou investiční a neinvestiční 

projektové záměry vázané na rozpočet města 2018 a naplňující cíle Strategie.  

Školská komise hodnotila projektové záměry spadající pod oblast, kterou se komise 

zabývá. Ke každému projektovému záměru bylo přiřazeno bodové ohodnocení ve škále 

od 1 do 5 bodů (nejvyšší priorita) projektovým záměrům, které komise považovala za 

vhodné pro podpoření v rámci rozpočtu na rok 2018.  

Hodnocení bylo provedeno do příslušného sloupce na konci tematické tabulky, která je 

přílohou zápisu 

 
4. Různé 

 Koncepce navýšení kapacit MŠ 
Členům komise byla před jednáním rozeslána Koncepce navýšení kapacit mateřských 
škol. 

USNESENÍ:  Školská komise vzala na vědomí nutnost navýšení kapacit mateřských škol 

s ohledem na novelizovaný školský zákon. 

 

       HLASOVÁNO: PRO:   7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:   0 

 
 
 
 
 



 Žádost  
Odbor městských organizací a školství obdržel dne 1.11.2017 žádost spolku Svobodná 
Kopřiva, z.s. o vyjádření stanoviska obce ke zřízení soukromé základní školy podle §147 
odst. 1 p) školského zákona. 
 

USNESENÍ:  Školská komise vzala na vědomí žádost zapsaného spolku Svobodná kopřiva. 

 

       HLASOVÁNO: PRO:   7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:   0 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Další jednání Školské komise Rady města Ústí nad Labem bylo 
stanoveno na 18. 12. 2017 od 14:00.  Na toto jednání bude zaslána 
samostatná pozvánka. 

 
 

Zapsala:   PhDr. Jana Műllerová, PhD. 

Ověřil:   PaedDr. Jan Eichler 

Předsedkyně ŠK: Mgr. Marie Čápová  


